
Afdelingsmøde for afdeling Afd.01 Toftsvej

Mødeinfo
 

Lokation Toftsvej 30 st.tv.

Dato 28. august 2024 Kl. 13:00

Deltagere Afd. 10-01

Fremmødte

Referat
 

1. Godkendelse af referat 03/04 2024

2. Indkomne punkter

a. 1: Lørdagsgrill 14/09 2024 for alle beboerne (tilmeldning)
b. Indkøb til legepladsen
c. Sommerbowling med spisning for bestyrelsen med påhæng lørdag 28/09 2024
d. Hvad er der sket 1 halvår på Toftsvej og hvad mangler
e. Beplantning gavel 36-40 mangler, hvad skal det være (farver)
f. Tagrender er meget utætte, skal gennemgåes for huller og revner
g. Ungdomsbo hjemmeside er ikke nem at bruge og finde ud af

3. Igangværende opgaver

a. Sikkerhed på legepladsen, er lovet opdateret først i September Tom & Henrik følger op på sagen.
Peter i ungdomsbo kontaktes i uge 36 36

4. Eventuelt

a. Ny indberetning til Ungdomsbo
5. Næste møde

a. Sidst i September
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Referat

1. Godkendelse af referat 03/04 2024
1 møde efter sommerferien 2024
Første gang at vi bruger denne side .

Punktet er: Godkendt

2. Indkomne punkter
a. 1: Lørdagsgrill 14/09 2024 for alle beboerne (tilmeldning)

Punktet er: Afvist

Bestyrelsen har besluttet sig at afvise grill for beboerne da bestyrelsen er optaget af andre opgaver.

b. Indkøb til legepladsen

Punktet er: Godkendt

Jeanette og Henrik tager ud og køber legetøj til legepladsen

c. Sommerbowling med spisning for bestyrelsen med påhæng lørdag 28/09 2024

Hvad er der sket på Toftsvej 1 halvår 2024

Punktet er: Godkendt

Arrangementets dato blev ændret til den 21.09.24, for at vi kan komme samlet afsted, Vi håber på en god tur.

d. Hvad er der sket 1 halvår på Toftsvej og hvad mangler

Punktet er: Godkendt

Lige nu er der ikke nogen af de gamle punkter som presser sig på

e. Beplantning gavel 36-40 mangler, hvad skal det være (farver)

Punktet er: Godkendt

Vi foreslår Hyacint planter som busk, en plante med farver eller en tilsvarende alternativ plante som giver en lignende
effekt, så vi får lidt farve ind i området, fremfor kun beton og græs

f. Tagrender er meget utætte, skal gennemgåes for huller og revner

Punktet er: Godkendt

Svar: Tag og tagrender samt nedløbsrør ved vaskepladsen og alle blokke skal gennemgås. Alle kloaker og rister skal
tjekkes igennem da der kommer vand i cykelrum og kælderrum

g. Ungdomsbo hjemmeside er ikke nem at bruge og finde ud af

Punktet er: Godkendt

Vi har fået flere klager fra beboere som synes at systemet ved Ungdomsbo´s hjemmeside er for svær at bruge, hvilket
giver problemer når folk vil klage eller have hjælp.
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Referat

3. Igangværende opgaver
Punktet er: Godkendt

Der mangler snor på børnenes sæbekassebil, som skal udskiftes, En ny gynge skulle være bestilt og der mangles et funktionelt
klatrereb.

a. Sikkerhed på legepladsen, er lovet opdateret først i September Tom & Henrik følger op på sagen.
Peter i ungdomsbo kontaktes i uge 36 36

Punktet er: Godkendt

Tom og Henrik vil snakke med Peter fra Ungdomsbo om diverse fejl og mangler ved legeplads i uge 36 hvis muligt

4. Eventuelt
Punktet er: Godkendt

Johan (formanden) og Sofie fra opgang i nr. 24 Har snakket om at rengøre, slibe og male de 9 bænke i området, med hjælp fra
Sofies færdigheder og maskiner. Fra Bestyrelsens side blev der foreslået at man ikke skilte bænke ad, let slibning af træ,
derefter maling med "algefjerner" og til sidst male med Gori træbeskyttermiddel. Dog har Sofie det ikke så godt lige nu efter
en arbejdsskade, så vi gør det når hun fysisk har fået det bedre.

a. Ny indberetning til Ungdomsbo

Punktet er: Godkendt

Bestyrelsen skal vænne sig til den nye måde som systemet kører på, og maner til tålmodighed og forståelse af andre. Vi
håber at gøre det korrekt

5. Næste møde
Punktet er: Godkendt

Næste møde bliver den 28.09.24 hos Tom kl. 10.00

a. Sidst i September

Dette punkt refererer til ovenstående
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